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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de bureaucratie bij het NIFP.
(Ingezonden 1 mei 2009)

1
Kent u het bericht «Eis: cel en tbs
wegens kinderporno»?1 Wat is uw
reactie op de verbale uithaal van de
rechter naar de bureaucratische
toestanden bij het NIFP (Nederlands
Instituut voor Forensische Psychiatrie
en Psychologie)?

2
Hoe kan het dat na een half jaar van
onderzoeken, adviezen en voorlopige
zittingen alle betrokken partijen het er
over eens zijn dat de verdachte snel
moet beginnen aan een verplicht
behandeltraject, maar dat dat niet
dreigt te lukken? Is het waar dat de
wachttijd voor zijn opname in het
behandelcentrum een jaar bedraagt?
Waarom is het het NIFP niet gelukt
voor een tussenoplossing te zorgen,
terwijl zij daar toch ruimschoots de
tijd voor hadden?

3
Kunt u toelichten hoe het mogelijk is
dat een verdachte die zelf behandeld
wil worden en een jaar geleden al om
hulp vroeg, nu nog een jaar moet
wachten totdat een behandelplek
beschikbaar is?

4
Begrijpt u de frustratie van de rechter
die moet oordelen over deze
verdachte, die verzucht: «Het duurt

allemaal veel te lang. (...) Hoe is het
mogelijk dat wij maanden bezig zijn
om een oplossing op maat te
bedenken en dat andere instanties
zich beroepen op formaliteiten, terwijl
zíj juist gericht moeten zijn op
hulpverlening?»

5
Komt dit vaker voor? Welke
oplossingen ziet u om ervoor te
zorgen dat de hulpverlening sneller
op gang komt in dergelijke gevallen?
Zijn er bureaucratische
belemmeringen die verminderd
kunnen worden? Welke maatregelen
gaat u nemen om hierin
verbeteringen aan te brengen?

1 AD.nl – Drechtsteden, 28 april 2009
http://www.ad.nl/drechtsteden/3182085/
Eis_cel_en_TBS_wegens_kinderporno.html

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
15 mei 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Van
Velzen (SP) van uw Kamer aan de
staatssecretaris van Justitie over de
bureaucratie bij het NIFP, (ingezonden
1 mei 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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